
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA 
 
Your Standing Committee on PRIVATE BILLS presents the following as its First Report. 
 
 
Meetings 
 
Your Committee met on April 12, 2017 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building. 
 
 
Matters under Consideration 
 
• Bill (No. 201) – The Service and Therapy Animal Day Act/Loi sur la Journée des animaux 

d'assistance et de zoothérapie 
• Bill (No. 214) – The Missing Persons Amendment Act (Silver Alert)/Loi modifiant la Loi sur les 

personnes disparues (alerte silver) 
 
 
Committee Membership 
 
• Hon. Mr. FIELDING 
• Ms. FONTAINE 
• Mrs. GUILLEMARD  
• Mr. ISLEIFSON 
• Ms. LAMOUREUX 
• Ms. MORLEY-LECOMTE 
• Mr. MARCELINO 
• Mr. SMITH 
• Hon. Mrs. STEFANSON 
• Mr. SWAN 
• Mr. WHARTON (Chairperson) 
 
Your Committee elected Ms. MORLEY-LECOMTE as the Vice-Chairperson. 
 
Public Presentations 
 
Your Committee heard the following five presentations on Bill (No. 201) – The Service and Therapy 
Animal Day Act/Loi sur la Journée des animaux d'assistance et de zoothérapie:   
 
Tara Reimer Private Citizen 
Jody Kuik Private Citizen  
Wally Antoniuk Winnipeg Police 
Katie Powell Save A Dog Network Canada 
Dr. Jonas Watson  Private Citizen 
 
Bills Considered and Reported 
 
• Bill (No. 201) – The Service and Therapy Animal Day Act/Loi sur la Journée des animaux 

d'assistance et de zoothérapie 
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 214) – The Missing Persons Amendment Act (Silver Alert)/Loi modifiant la Loi sur les 

personnes disparues (alerte silver) 
 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 

 
Submitted by, 

 
 
 

_______________________________ 
Mr. Jeff WHARTON, Chairperson 
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